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Iés'elnökének

Helyben

A Házszabály 91 .§ alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni dr.
Fellegi Tamás nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

Tisztelt Elnök Úr!

Tisztelt Miniszter Úr!

a Kormány álláspontja a Duna tőbblépcsős duzzasztását illetően?"

, címmel .

Az Uj Széchényi Tervben (LISZT) az alábbiak olvashatóak: „A Duna további
medersüllyedése megáll, az átlagos vízfelszín megemelését célzó munkák - mind a
műszaki tervezés, mind a falanszírozás, mind a társadalmi elfogadottság területén
előtérbe kerülnek. Amikor sikerül elérni a társadalom jelentős többségének
támogatását, a Duna többlépcsős dumsztását célszerű megkezdeni . A megépítendő
vízierőművek – az egyéb pozitív hatásukon túl - olcsó, tiszta megújuló energiát
biztosítanának a gazdaság számára .”
A program kitér arra is, hogy a „nagyobb duzzasztóművek létesítése mellett a
kiskapacitású vízenergia előnyeit indokolt kiaknázni.”

Mindezekre Ilgyclenumel kérdezem Miniszter :Urat:

1. Mi a Kormány álláspontja a Duna ~lépcsős duzzasztását illetően?
2. Ha támogatja a Kormány a Duna többlépcsős duzzasztását (vízi-eröiművek

építését),

	

akkor

	

.mekkora

	

teljesítményű

	

erőműveket

	

tervez?



3. Mekkora kapacitású vízerőművet takar a „nagyobb duzzasztómű” és mekkorát a
„kiskapacitású” szakkifejezés?

4. Milyen szerepet szán a Kormány a vízi-erőműveknek a megújuló-energetikai
fejlesztésekben?

5. Milyen szerepét látja a Kormány a Duna többlépcsős duzzasztásának az
atomenergetikai fejlesztésben?

Budapest,- 2411 . február i. " .
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